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porta per títol "Insistint sobre l’estructuració de 
l’Assemblea general de la Mutual” . S ’acorda 
d’autoritzar la seva publicado, però amb una no
ta aclaratoria del Conseil.

Es passa a tractar de la proposició presentada 
pel Dr. Bernet. És invitât a defensar la proposi
ció, a la qual cosa renuncia per creure que ja és 
prou explícit el text que s’ha repartit a tos els 
Consellers.

Després d’una àmplia deliberació en la qual 
intervenen els Consellers Drs. Moya, Andreu, 
Parés, Farrerons, Masriera i Roseli, i d’unes 
aclaradons fetes pel Dr. Bernet, la presidéncia 
fa el resum de les deliberacions.

Finalment, el Dr. Bernet demana que sigui 
transcrita íntegrament a l’acta la seva proposició, 
i després es sotmeti a votado.

Es procedeix a votació nominal i queda refu- 
sada la proposició per n  vots en contra i un a 
favor, del Dr. Bernet.

Accedint a la petició formulada pel Dr. Ber
net, es copia a continuado el text de la proposi- 
dó, que diu:

“ Al Conseil Administratiu de la Mutual Mé
dica.— Que el Conseil de la Mutual acordi :

Primer : Prèvia la . tramitació que aquí s’expo
sa, demanar amb tota la delicadesa possible, ais 
invàlids per vellesa, com amb el fi de millorar les 
prorrates d’invalidesa i tal vegada d’evitar que 
excedeixi la màxima reglamentària, al propi 
temps per a recaudar recursos per engrandir la 
filantròpica obra de la “ Caixa de Beneficència” , 
sollicitant únicament el cobrament de l’anomena- 
da invalidesa pardal.

Segon : Amb el fi de portar a la práctica el mi- 
llor estudiada possible aquesta idea, es nomeni 
una Comissió de tres membres dd Conseil, els 
quais no solament estudiaran i informaran tots i 
cada un deis casos que creguin compresos en 
questa proposició, sinó que també per escrit pro-

curarà que ho facin els altres membres del Con
seil per després sotmetre constantment a l’apro- 
vació del dit Conseil els casos en els quais la Co
missió jutgi que lia de demanar-se l’esmentada 
soHicitud. Una vegada aprovat pel Conseil, la Co
missió executarà, amb la major delicadesa i amb 
la major cura i discreció possibles, totes les ges
tions necessàries perqué els alludits invàlids i els 
seus familiars ho acceptin per convendment i, 
inclús, amb satisfaccio; no obstant, a aquells a 
qui no se’ls pugui demanar pel seu estât econo
mic i a aquells altres que de cap manera ho ac
ceptin, la Comissió hauria de comportar-se amb 
tota benvolença perqué les respectives relacions 
es desenrotllin sempre amb la màxima cordiali- 
iat.

Tercer: Les quantitats que 3'xí sVstalviïn, es 
repartirien per parts iguals a la condonado o 
disminució de prorrates i a la Caixa de Benefi
cència, a quai objecte es farà donació expressa al 
Conseil dd Sindicat.

Quart: En la llista que es publica al B u t l l e -  
t í ,  dels Companys que cobren socorsos d’invali
desa, s’afegirà al costat de cada nom, el nùmero 
de mesos que ha cobrat, tal i conforme es fa 
amb els beneficiaris dels compays morts. Igual- 
ment publicará en el “ Noticiari” els noms dels 
Companys que complimentant el prec del Conseil, 
autoritzin la publicado.— Lluís Bernet i Roig.”

S’acorda de què a partir del vinent mes d’oc- 
tubre es celebrin les juntes, i mentre no hi hagi 
nova ordre, en el tercer dimarts de cada mes.

S ’acorda d’estudiar Tactual taula de compen
sations per no estar en consonància amb Tactual 
limitatió d’edat, puix no ofereix cap estimili per 
l’ingrés de les edats joves. Per aquest motiu s’a
corda de nomenar una ponència formada pels 
Drs. Ignasi Figueras i Bassols, Angel Mpya i 
Blanchar i Josep Trenchs i Codóñés.

I .s’aixeca la sessió a les 12 hores i 45 minuts 
del dia següent al de començada.

C O M P A N Y :

NO REN OVIS LES TEV ES SU BSC R IPCIO N S A LLIB R E S I R EV ISTE S SENSE 
CO N SU LTAR ABAN S A LA  CO O PER A TIVA  DE CONSUM  D E L SIN D IC A T . NO 
T E ’N PEN ED IR À .


